

Pedale mit Haken und Riemen

Verwendung

Wenn die Füße nur etwas Halt brauchen.

Merkmale

Dieses ist die einfachste und universellste Lösung, um den Fuß an der Pedale zu fixieren. Die Schnallen und Riemen lassen sich individuell an die Fußgröße anpassen. Der Montageaufwand ist minimal.

Einstellung und Anwendung

Die Fußspitze wird in den Rennhaken (1) eingeführt und das Gummiband (2) über die Ferse gezogen. Je nach Fußgröße muß der Riemen im Rennhaken bzw. die Länge des Gummibandes verstellt werden.

Die Länge des Gummibandes lässt sich durch Änderung der Position des Knotens im Gummiband varrieren.

Montage

Wird wie eine gewöhnliche Pedale montiert.



Pedal with Toe Clips and Straps

Intended Application

When minor foot support is needed.

Features

This is the simplest and most universal solution for securing the foot in the pedal. The straps can be individually adjusted to the size of the foot. The time required for assembly is minimal.

Adjustment and Use

The toes are inserted into the toe clips (1) and the elastic band (2) is pulled around the heel. Adjust the length of the toe-clip strap and the elastic band to fit the foot. The length of the elastic band can be adjusted by changing the position of the knot in the band.

Assembly

Mounted like standard pedals.